
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy

Nr 7/2005  w dniu 12 maja 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.00  zakończono o godz. _____

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Lech Pluciński
- Przewodniczący Komisji

obecny

 2.
 

Teresa Walewska
- Wiceprzewodnicząca   Komisji

obecna

 3.
 

Jerzy Piasecki
          - Sekretarz Komisji

obecny

4. Tadeusz Synoracki obecny

5. Mirosława Nowak obecna

6. Andrzej Bielecki obecny

7. Irena Wojewódzka-Kucz obecna

8. Tomasz Kranc obecny

9. Ryszard Cieśliński obecny

10. Marceli Marzyński obecny

11. Jerzy Springer obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
4. Barbara Górna – Kierownik WSOiZ

5. Zygmunt Piaskowski – Komendant Powiatowy Policji

6. Anna Wolicka – Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej

7. Paweł Gilewski – Powiatowy Inspektor Sanitarny

8. Piotr Kaczmarek – Kierownik Przychodni Odwykowej

9. Edyta Owczarzak – p.o. Kierownika PCPR w Wągrowcu
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

Tematyka posiedzenia:
1. Problemy uzależnień w powiecie wągrowieckim ze szczególnym
    uwzględnieniem szkół ponadgimnazjalnych – wnioski, profilaktyka.

Było to posiedzenie wspólne Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku  Pracy z
Komisją Bezpieczeństwa i Komunikacji. Wspólne posiedzenie komisji odby ło się w
siedzibie Komendy Powiatowej Policji w Wągrowcu.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy L. Pluciński
powitał zaproszonych gości, radnych komisji oraz podziękował gospodarzowi
obiektu, w którym odbywa się spotkanie.

Tematem spotkania jest problem narkomani wśród młodzieży powiatu
wągrowieckiego.

Pani Edyta Owczarzak pełniąca obowiązki kierownika PCPR w Wągrowcu
przypomina wyniki badań z roku 2000 oraz 2004. Młodzież z rocznika 1985 i 1989
wypełniała ankiety odpowiadając na pytania dotyczące narkotyków. W sumie
przebadano 340 dziewcząt oraz 280 chłopców

Pan Paweł Gilewski kierownik PPIS w Wągrowcu i jednocześnie współautor
badania ankietowego w 2000 i 2004 r. zauważa, że problem nabrzmiewa,
zażywanie narkotyków zatacza coraz szersze kręgi. Należy podjąć próby
ograniczenia narkomani.

Pani Barbara Górna kierownik WSOiZ omawia działania, jakie prowadziła jej
komórka wraz z PCPR w placówkach oświatowych powiatu wągrowieckiego. M.in.
przeprowadzono konkurs plastyczny pt. Brać czy nie brać? W którym
uczestniczyło ponad 80 uczniów szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Praca
ucznia Damiana Lorca zwycięzcy konkursu, została wydana w formie plakatu.
Plakaty zostały rozesłane do wszystkich placówek oświatowych na terenie powiatu
wągrowieckiego, rozplakatowano na dworcach i przystankach autobusowych i
kolejowych.

Pani Anna Wolicka Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w
Wągrowcu przedstawiła zadania, jakie realizuje poradnia PPP w szczególności
poprzez konsultacje, diagnozę, terapię, psychoedukację, doradztwo i mediację a
ponadto prowadzi poradnia dzia łalność profilaktyczną i informacyjną. Pracownicy
PPP po diagnozie budują program naprawczy. Dyrektor placówki zauważa, że
młodzież, jeżeli trafi z problemami narkotykowymi do jej placówki to jest otwarta na
wszelkie formy pomocy i informacji. Zauważa również, że najważniejsza jest
edukacja rodziców – jak należy w różnych sytuacjach i na jakich etapach rozwoju
dziecka należy zajmować się dzieckiem.

Pan Piotr Kaczmarek Kierownik Przychodni Odwykowej informuje, że w obecnym
roku w ciągłej terapii jest 20 pacjentów oraz przy braku kontraktu 10 pacjentów
uzależnionych. Pan kierownik zwraca uwagę zebranym, że doraźne pogadanki nie
dają wielkich efektów, powinno się prowadzić akcję szerzej i długofalowo. Pan P.
Kaczmarek zauważa również bardzo duży problem z zażywaniem anabolików,
sterydów, które powodują zmiany w psychice młodzieży.

Przewodniczący komisji L. Pluciński poinformował radnych oraz zebranych, że
wniosek komisji do Zarządu został rozpatrzony pozytywnie. Zarząd Powiatu
wystąpi do NFZ z ponowną prośbą o przeprowadzenie konkursu na świadczenie
zdrowotne dla osób uzależnionych od narkotyków i innych substancji
psychoaktywnych.
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Komendant KPP Zygmunt Piaskowski informuje, że problematykę narkomani

Policja traktuje bardzo poważnie zwalczając ją zgodnie z przepisami prawa. Pan
komendant poinformował zebranych, że Policja zrobi wszystko aby wspomóc
zebranych w walce z narkotykami.

Komendant KPP zaprosił zebranych na demonstrację pracy psa policyjnego
podczas wykrywania narkotyków. Po prezentacji psa policyjnego pracownicy
Komendy Powiatowej Policji zademonstrowali zestawy podstawowych testów do
wstępnej analizy wszystkich środków odurzających w różnych postaciach.
Komisarz Rojtek poinformował zebranych o 69 udowodnionych przypadkach
związanych z narkotykami.

Pan L. Pluciński przewodniczący komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku
Pracy zwrócił uwagę na działania Policji podczas przerwy sobotnio-niedzielnej i
podczas wakacji. Komendant Policji stwierdzi ł, że policja przygląda się i analizuje
wszelkie przypadki związane z narkotykami

Pan Ryszard Cieśliński zwrócił uwagę zebranym, że nie należy zapominać o
ewentualnych sektach, które mogą pojawić się na naszym terenie.
Pan L. Pluciński przewodniczący Komisji ZPSiRP w imieniu wszystkich zebranych

proponuje przesłanie do Zespołu badającego problem narkomani w powiecie
wągrowieckim wszelkich danych jakie dotychczas zdobyto celem wytyczenia
dalszych działań aby monitorować i przeciwdziałać problemom narkomani na terenie
powiatu wągrowieckiego.

Komendant Policji zaprezentował obiekt, w którym znajduje się komenda,
poinformował radnych o prowadzonych pracach remontowych pomieszczeń
komendy oraz jakie są plany remontowe.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

1.1  Zapytania
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska

Komisja proponuje reaktywowanie zespo łu ds. badania i monitorowania
problemów narkomani wśród młodzieży powiatu wągrowieckiego. Zespół ten dokona
analizy wszelkich danych,  jakie dotychczas zdobyto aby przeciwdzia łać problemom
narkomani na terenie powiatu wągrowieckiego.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.4   Wnioski

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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Do protokołu dołączono:
1. Pismo OR/BR – 0045/w/17/05 z dnia 29 kwietnia 2005 r.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

  ___________________________                        _______________________
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji
Jerzy Piasecki Lech Pluciński
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński

 


